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PROTOKÓŁ NR LII/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą  

z dnia 5 listopada 2010 roku 
 
Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 5 
listopada 2010 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i gminy w nowym 
Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1400. 
 
Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 
obecności /załącznik do protokołu/prawomocność obrad. Na sali obecnych było 
11 radnych na ustawowy skład liczbowy 15. 
 
W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 
2. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 
3. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Iwona Kieszek 
4. Radca prawny UMiG    mec. Marian Seweryn 
5. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Krzysztof Fiks 
6. Kierownik Posterunku Policji   aspirant Janusz Dobrosz 
7. Przedstawiciele Stowarzyszenia Biegiem przez Polskę w osobach p. 

Krzysztof Chałupka i p. Paulina Asendrych – Chałupka. 
8. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik do niniejszego 
protokołu/. 

9. Przedstawiciele Straży Pożarnej OSP Nowe Miasto. 
10. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 

 
PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłoszenie kandydatury na 
sekretarza obrad. Radny p. Bors Mirosław zgłosił kandydaturę radnego p. Jana 
Olszaka na sekretarza obrad, który wyraził zgodę. Więcej kandydatur nie 
zgłoszono, przystąpiono do głosowania na w/w wskazaną kandydaturę. W 
Głosowaniu za – 11 na stan obecnych 11 radnych radny p. Jan Olszak został 
wybrany sekretarzem obrad. 
 

PKT 2 
Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych w ustawowym 
terminie otrzymał porządek obrad i zapytał czy są uwagi lub wnioski do 
proponowanego porządku obrad. Przewodniczący zgłosił wniosek o 
wprowadzenie dwóch projektów uchwał w sprawie upoważnienia Burmistrza do 
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przyjęcia darowizny nieruchomości oraz w sprawie ustalenia wzorów deklaracji 
podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego oraz wzorów 
informacji w sprawie podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku 
leśnego. Radny p. Stanisław Motyl postawił wniosek o zdjęcie z porządku obrad 
ppkt j dotyczące podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu 
Współpracy Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego. Uzasadnił wniosek tym, że członkowie komisji mieli zbyt mało 
czasu aby dokładnie przeanalizować projekt uchwały i w związku z tym 
wnioskuje o zdjęcie powyższego projektu uchwały z porządku obrad. 
Więcej wniosków nie zgłoszono, przystąpiono do głosowania wniosku 
Przewodniczącego Rady Miejskiej. W głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 
radnych wniosek został przyjęty. Następnie przystąpiono do głosowania 
wniosku radnego p. Stanisława Motyla. W głosowaniu za – 12 na stan obecnych 
12 radnych wniosek został przyjęty. W związku z powyższym przystąpiono do 
głosowania nad przyjęciem porządku obrad wraz z uwzględnionymi w/w 
wnioskami. W głosowaniu za – 12 na stan obecnych 12 radnych porządek obrad 
został przyjęty w następującym brzmieniu: 
1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady. 

4. Wręczenie odznaczeń zasłużonym rolnikom. 

5. Podziękowanie członkom Ochotniczych Straży Pożarnych. 

6. Sprawozdanie z działalności Stowarzyszenia Biegiem przez Polskę. 

7. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

8. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 
międzysesyjny. 

9. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok; 

b) ustalenia stawek w podatku od nieruchomości na 2011 rok; 

c) zwolnień w podatku od nieruchomości na 2011 rok; 

d) obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2011 rok; 

e) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2011 
rok; 

f) zwolnień w podatku od środków transportowych na 2011 rok; 

g) opłaty od posiadania psów na 2011 rok; 
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h) ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat targowych 
na 2011 rok; 

i) zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków; 

j) utworzenia Samorządowego Zakładu Budżetowego Gminy Nowe Miasto nad 
Pilicą; 

k) w sprawie upoważnienia Burmistrza do przyjęcia darowizny nieruchomości; 

l) w sprawie ustalenia wzorów deklaracji podatku od nieruchomości, podatku 
rolnego, podatku leśnego oraz wzorów informacji w sprawie podatku od 
nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego; 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wolne wnioski. 

 
PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z poprzedniej sesji 
Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i zapytał czy są uwagi lub 
zastrzeżenia do protokołu z sesji. Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono, przystąpiono 
do głosowania nad przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. W głosowaniu za 
12 na stan obecnych 12 radnych protokół z poprzedniej sesji został przyjęty. 
 

PKT 4 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska wraz z Przewodniczącym 
Rady Miejskiej p. Zbigniewem Kacprzykiem wręczyła odznaczenia zasłużonym 
rolnikom tj. Tomaszowi Zawitkowskiemu, Jarosławowi Walczakowi oraz 
Zdzisławowi Walczakowi i Maciakowi Zdzisławowi. Rolnicy wyróżnieni zostali 
nagrodzeni oklaskami. 
 

PKT 5 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk wraz z Burmistrzem 
Miasta i Gminy p. Barbarą Gąsiorowską podziękowali członkom Ochotniczych 
Straży Pożarnych za ich bezinteresowną służbę dla zapewnienia bezpieczeństwa 
mieszkańców oraz za ich pomoc w ratowaniu życia. Zostały wręczone 
podziękowania dla trzynastu strażaków, którzy jako pierwsi dotarli na miejsce 
tragicznego w skutkach wypadku drogowego przy drodze 707, który miał 
miejsce 12 października 2010 roku. Prezes OSP p. Wiesław Zaraś w imieniu 
własnym i kolegów strażaków podziękował za wyróżnienia oraz za okazaną 
serdeczność przez władze samorządowe. 
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PKT 6 

Przedstawiciele Stowarzyszenia Biegiem przez Polskę w osobach p. Jacek 
Chałupka oraz p. Paulina Asendrych – Chałupka przedstawili działania podjęte 
przez Stowarzyszenie w 2010 roku. 
Pierwszym takim działaniem była III Edycja Biegiem przez Polskę 2010 – jako 
jeden z etapów bicia rekordu świata przez Francuza Serga Girarda. 
Następne to Akcja Polska Biega 2010 była to ogólnopolska akcja gdzie z terenu 
naszej gminy udział wzięło ponad 120 biegaczy. W dniu 09.05.2010 roku 
biegacze Stowarzyszenia Biegiem przez Polskę uczestniczyli w Warszawie w 
Maratonie Sztafet. W dniu 26 czerwca 2010 roku odbyła się akcja Nowe Miasto 
Biega była to kontynuacja akcji Polska Biega a także inauguracja obchodów Dni 
Nowego Miasta. Na starcie było 100 biegaczy, był to bieg rekreacyjno – 
rodzinny, każdy z uczestników biegu otrzymał pamiątkową niebieską koszulkę. 
Piątą akcją Stowarzyszenia było Mazowsze biegnie dla Piotrusia, gdzie celem 
akcji było zebranie funduszy na operację i leczenie Piotrusia Doroby, 
mieszkańca Nowego Miasta nad Pilicą. Biegacze w ciągu 10 dni pokonali ponad 
900 km drogami Mazowsza, odwiedzili 10 powiatów w tym 66 gmin leżących 
na ich terenie. W każdym Urzędzie zostawiali pismo z prośbą o wsparcie akcji 
przez samorządy oraz firmy znajdujące się na terenie gmin i powiatów. 
Stowarzyszenie realizowało program „Przebiegnij Maraton z Biegiem przez 
Polskę w ramach realizacji zadania publicznego w gminie Nowe Miasto nad 
Pilicą. Finałem Programu – był Maraton Warszawski oraz dla niepełnoletnich 
uczestników udział w Biegnij Warszawo na trasie 10 km przebiegającej ulicami 
Warszawy. Stowarzyszenie zdobyło szereg nagród za działalność statutową tj.: 

• główna nagroda w konkursie Szklarnia Dobrych Pomysłów 
zorganizowana przez Stowarzyszenie W.A.R.K.A. w 2009 roku – nagroda 
finansowa 2000 zł na realizację projektu „Przebiegnij maraton z Biegiem 
przez Polskę” 

• nagroda główna w konkursie „Opowiedz o swoim działaniu” w kategorii 
informacja na stronie internetowej 

• wyróżnienie w konkursie „Opowiedz o swoim działaniu” w kategorii 
współpraca z mediami 

• I miejsce w konkursie Firma Roku 2010 w Powiecie Grójecki w kategorii 
sport. 

Przedstawili zaplanowane działania na 2011 rok tj.: 
• Kontynuacja treningów grupy biegowej 
• Program „Rozbiegane Nowe Miasto”, w tym szczególny nacisk będzie 

położony na uczestnictwo dzieci i młodzieży w Lokalnym Pucharze 
Biegowym odbywającym się cyklicznie w okresie roku szkolnego. 

• Biegiem przez Polskę 2011 z Bałtyku w Bieszczady – sierpień 
• Polska Biega 2011 w Nowym Mieście nad Pilicą – maj 
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• Nowe Miasto biega 2011 – czerwiec 
• Utworzenie ścieżek rekreacyjnych 
• Program „Rolki, rower i bieganie lepsze niż w korku stanie” – styczeń – 

maj 2011 w projekcie „Razem lepiej”. 
Wszyscy zebrani nagrodzili oklaskami przedstawicieli Stowarzyszenia Biegiem 
przez Polskę. Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za propagowanie 
dobrych działań i celów oraz reklamę naszej gminy i najważniejsze że ta 
inicjatywa cieszy się poważaniem i dziękuje za niesienie pomocy z serca dla 
potrzebujących. 
 

PKT 7 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą p. Król Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym 
Komisja odbyła jedno posiedzenie wspólnie ze Stałymi Komisjami Rady w dniu 
26 października 2010 roku na którym zajmowano się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z wnioskiem Zakładu Usług komunalnych o zatwierdzeniu 
taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 
ścieków na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą na okres od dnia 
01.01.2011 – 31.12.2011 roku i wyrażenie opinii w sprawie. 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady. 
3. Sprawy Bieżące kierowane do Komisji. 

Kierownik ZUK p. Marian Misztal poinformował, że zgodnie z obowiązującymi 
przepisami Przedsiębiorstwo przedstawiło wniosek o zatwierdzenie taryf za 
zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków i proszą o 
zatwierdzenie proponowanych stawek. Pani Bzinkowska poinformowała, że w 
związku ze wzrostem podatku VAT od nowego roku i co za tym idzie kosztów 
eksploatacji przedstawili proponowany wzrost ceny za zaopatrzenie w wodę i 
odprowadzanie ścieków. Radny p. Stanisław Motyl stwierdził, że we 
wcześniejszych rozmowach proponowana podwyżka miała być na poziomie 
10% a teraz z wyliczeń wychodzi prawie 40%. Jego zdaniem takie stawki są nie 
do przyjęcia. W związku z tym prosi żeby jeszcze raz zastanowić się nad 
podanymi kwotami. Skarbnik Miasta i Gminy powiedziała, że kwoty są 
skalkulowane w ten sposób , bo jak się okazało ZUK nie może być zwolniony z 
podatku od nieruchomości. Można wkalkulować w ceny dopłatę z Gminy i 
wtedy te stawki będą odpowiednio mniejsze. Po przeanalizowaniu propozycji 
Komisje zatwierdziły stawki z 10% podwyżką i z dopłatą z Urzędu Miasta i 
Gminy.  
Następnie członkowie Komisji zapoznali się z proponowanymi projektami 
uchwał przygotowanymi na sesję uchwał tj.: 

•  obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2011 
rok; 
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•  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych na 
2011 rok; 

•  zwolnień w podatku od środków transportowych na 2011 rok; 

•  opłaty od posiadania psów na 2011 rok; 

•  ustalenia inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat 
targowych na 2011 rok; 

• zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 
odprowadzanie ścieków; 

•  przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 
2011“; 

•  utworzenia Samorządowego Zakładu Budżetowego Gminy Nowe Miasto 
nad Pilicą; 

Członkowie Komisji zaopiniowali pozytywnie projekty uchwał, jeżeli chodzi o 
stawki podatkowe zostały przyjęte propozycje Burmistrza czyli wzrost stawek o 
wskaźnik inflacji. Burmistrz poinformowała o piśmie z Komendy Powiatowej 
Policji w którym chodzi o zwolnienie z podatku od nieruchomości, 
nieruchomości znajdujących się na terenie naszej Gminy wykorzystywanych na 
potrzeby Policji. Radni stwierdzili, że jeżeli taka możliwość istnieje to nie 
wnoszą sprzeciwu. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej p. Dudek Teresa 
poinformowała, że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno 
posiedzenie wraz ze Stałymi Komisjami Rady i już nie będzie powielała 
przedmówcy. Dodała, że w związku z tym, że jest to ostatnie posiedzenie Rady 
to chciała podziękować za wspólną pracę radnym, sołtysom, Przewodniczącym 
Osiedli oraz przeprosiła za wszystko co może było złe z jej strony. 
Z – ca Przewodniczącego Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. 
Robert Sierajewski poinformował, że Komisja w okresie międzysesyjnym 
odbyła dwa posiedzenia, jedno wspólne w dniu 26 października 2010 roku i 
następne w dniu 29 października 2010 roku, gdzie Komisja udała się w teren 
aby dokonać stanu sanitarnego naszych cmentarzy. Członkowie komisji 
stwierdzili, że na cmentarzach jest czysto, poustawiane są kontenery i nie wnosi 
się uwag. 
 

PKT 8 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie 
za okres międzysesyjny tj. od dnia 8 października 2010 roku do dnia 5 listopada 
2010 roku: 
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1. W dniu 12 października 2010 roku na drodze krajowej nr 707 tuż za 
Nowym Miastem zdarzył się tragiczny wypadek, w którym zginęło 18 
osób z gminy Drzewica. W związku z tym tragicznym wydarzeniem 
Wojewoda Mazowiecki ogłosił 3 dniową żałobę narodową. Burmistrz 
złożyła wyrazy uznania i podziękowania strażakom ochotnikom OSP 
Nowe Miasto nad Pilicą za ich profesjonalizm, zaangażowanie i 
poświęcenie w ratowaniu ludzkiego życia, oraz OSP w Żdżarach za 
pomoc w zabezpieczeniu miejsca wypadku. 

2. W dniu 15 października 2010 roku dokonano odbioru końcowego zadania 
pod nazwą: „Zagospodarowanie placu przy ulicy Góra w Nowym Mieście 
nad Pilicą”. Wartość robót 234 036,83 zł. Wykonano nawierzchnię z 
kostki brukowej 8 i 6 cm na powierzchni 1072 m2 oraz trawniki w ilości 
236 m2. Przebudowano linię napowietrzną NN i stanowiska 
oświetleniowe w ilości 6 słupów oraz wybudowano nowe obwody i słupy 
oświetleniowe w ilości 5 sztuk. Ustawiono znaki drogowe. 

3. W dniu 18 i 19 października 2010 roku w Publicznym Gimnazjum, w PSP 
w Nowym Mieście nad Pilicą, oraz w PSP w Żdżarach odbyły się 
uroczyste akademie z okazji Dnia Edukacji Narodowej. 

4. W dniu 18 października 2010 roku dokonano odbioru końcowego zadania 
pod nazwą: „Zagospodarowanie szlaku turystycznego we wsi Pobiedna”. 
Wartość robót 363 214,78 zł. Wykonano chodnik z kostki brukowej 8 i 6 
cm na długości 710 mb i powierzchni 1766 m2. Wykonano nasadzenia 
krzewów w ilości 157 sztuk ustawiono ławki, kosze, tablice informacyjne 
i stojaki na rowery oraz znaki drogowe. 

5. W dniu 19 października 2010 roku dokonano odbioru końcowego zadania 
pod nazwą: Przebudowa drogi gminnej nr 160811W Rokitnica - 
Godzimierz”. Wartość robót 133 948,68 zł. Wykonano 650,00 mb 
nawierzchni bitumicznej (grubość 4 cm ) o szerokości 4 m na podbudowie 
z materiału kamiennego o grubości warstwy 10 cm z poboczami z 
pospółki. 

6. W dniu 25 października 2010 roku powołana komisja dokonała odbioru 
wybudowanych sieci wodociągowych z przyłączami: 

• na odcinku Łęgonice – Nowe Miasto nad Pilicą. Wartość 
wykonanych robót – 166 003,25 zł. Długość sieci 110 mb - 25 
przyłączy o łącznej dł. 382mb 

• na odcinku Rudki – Nowe Strzałki. Wartość wykonanych robót – 
126 793,50 zł. Długość sieci 1984 mb - 4 przyłącza o dł. 277mb. 

• odcinek sieci z przyłączami we wsi Żdżarki. Wartość wykonanych 
robót – 18 300,00 zł. Długość sieci 123 mb - 3 przyłącza. 
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7. W dniu 23 października 2010 roku w konkursie Mazowiecka Gmina Roku 
2010 gmina Nowe Miasto nad Pilicą zdobyła wyróżnienie.  

8. W dniu 29 października 2010 roku dokonano odbioru końcowego zadania 
pod nawą: „Zagospodarowanie placu w centrum wsi Żdżary”. Wartość 
robót 355 018,42 zł. Wykonano nawierzchnie z kostki brukowej 6 i 8 cm 
na powierzchni 2011 m2, trawniki na powierzchni 782 m2 oraz ustawiono 
znaki drogowe. 

9. W dniu 2 listopada 2010 roku Wicewojewoda Mazowiecki Dariusz Piątek 
wręczył dyrektorom szkół odznaczenia Ministra Edukacji Narodowej za 
zasługi dla szkolnictwa. 

Burmistrz zaprosiła w imieniu radnych i swoim na obchody święta 11 listopada. 
Burmistrz poinformowała również o anulowaniu kar pieniężnych nałożonych na 
Przedsiębiorstwo  ZUK związanych z wpuszczaniem ścieków do oczyszczalni, 
które nie spełniały norm. 
 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła inwestycje 
wykonane na terenie gminy Nowe Miasto nad Pilicą w latach 2007-2010: 
 
Publiczna Szkoła Podstawowa w Nowym Mieście nad Pilicą: 

• Remont elewacji i termomodernizacja budynku szkoły - 390 000 zł 
• Wyposażenie sal lekcyjnych w stoliki i krzesła oraz miejsca zabaw „małej 

świetlicy - 91 100 zł 
• Remont i wyposażenie kuchni oraz remont szatni - 136 500 zł 
• Wykonanie ogrodzenia - 68 962 zł 
• Wymiana okien, drzwi, remont dachu, łazienek, elewacji i malowanie 

pomieszczeń w budynku przy ul. Ogrodowej, prace remontowo – 
malarskie w salach lekcyjnych, świetlicy, korytarzach i remont łazienek w 
szkole - 96 772 zł 

• Plac zabaw dla dzieci z oddziałów zerowych - 21 328 zł 
Razem      804 662 zł 
 
Publiczne Gimnazjum w Nowym Mieście nad Pilicą: 

• Wyposażenie pracowni i sal lekcyjnych - 99 734 zł 
• Remont sal lekcyjnych, biblioteki, salki gimnastycznej i wykonanie 

posadzki - 79 998 zł 
• Remont szatni  - 52 900 zł 
• Wykonanie dokumentacji i remont kuchni - 286 708 zł 

Razem          519 340 zł 
 
Publiczna Szkoła Podstawowa w Żdżarach: 
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• Remont korytarzy, klatki schodowej i wymiana drzwi oraz prace 
remontowo – budowlane w salach, na korytarzach, w sali gimnastycznej
 160 000 zł 

• Wykonanie ogrodzenia 40 000 zł 
• Zakup wyposażenia miejsca zabaw w szkole 5 999 zł 

Razem         205 999 zł  
 

• Zajęcia pozalekcyjne, wycieczki     700 000 zł  
Razem   2 230 001 zł w tym pozyskane z zewnątrz: 1 137 304 zł 
 
 
Pozostałe Gminne inwestycje związane ze sportem, oświatą i ochroną zdrowia: 

• Remont poradni „Senior” w budynku przy ul. Ogrodowej - 100 000 zł 
• Budowa i wyposażenie placów zabaw dla dzieci - 39 000 zł 
• Zakup samochodu do przewozu młodzieży szkolnej - 270 000 zł 
• Budowa kompleksu dwóch boisk sportowych „Moje boisko – Orlik 2012” 

1 250 000 zł 
• przebudowa trybun, wykonanie ogrodzenia i dokumentacji na 

przebudowę stadionu miejskiego oraz modernizacja I etap - 1 018 088 zł 
Razem: - 2 677 088 zł w tym pozyskane z zewnątrz: 1 081 000 zł 
 
Gminne inwestycje wodno – kanalizacyjne 

• Sieć wodociągowa dla ulic Rawska – Tomaszowska - 20 200 zł 
• Sieć kanalizacji sanitarnej z przyłączami (ulica 11 Listopada, Rawska, 

Góra) - 346 205 zł 
• Przebudowa i rozbudowa oczyszczalni ścieków - 1 982 000 zł 
• Budowa sieci wodociągowej z przyłączami: Wierzchy, Sańbórz, Wólka 

Ligęzowska, Łęgonice – Nowe Miasto - 156 403 zł 
• Przejścia rurociągów wodociągowych pod drogą wojewódzką nr 728 w 

Żdżarkach - 81 549 zł 
• Budowa sieci wodociągowej: Rudki – Nowe Strzałki, Dąbrowa – 

Józefów, Gostomia - 535 305 zł 
• Budowa wodociągu i stacji uzdatniania wody Żdżarki – Prosna  

 1 400 000 zł 
• Odwodnienie stadionu miejskiego i obok PSP oraz ulic 11 Listopada i 

Tomaszowskiej (osiedle)   50 212 zł  
• Wykonanie dokumentacji: Wólka Ligęzowska, Rudki – Strzałki, Nowe 

Miasto – Łęgonice, Żdżary, Bełek, Świdrygały, ul. Góra - 279 700 zł 
 
Razem: 4 851 574 zł w tym pozyskane z zewnątrz: 2 769 117 zł 
 
Gminne inwestycje drogowe: 
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• Przebudowa i modernizacja chodników (ulic: Browarna, Góra, Ogrodowa, 
11 Listopada, Polna, Rawska, Policzna, Bielińskiego, Szeroka i Boczna) - 
979 986 zł 

• Modernizacja oświetlenia ulicznego - 125 584 zł 
• Przebudowa drogi w m.: Pobiedna, Domaniewice, Nowe Miasto – 

Świdrygały, Józefów, Nowe Łęgonice, Rosocha, Rokitnica, Promnik, 
Wólka Magierowa, Łęgonice, Godzimierz, Wał, Bieliny, Rokitnica – 
Godzimierz - 3 078 196 zł 

• Wykonanie kolektora burzowego w wąwozie - 46 847 zł 
• Budowa parkingu przy drodze woj. Nr 707 w m. Żdzary i przy ul 

Tomaszowskiej oraz modernizacja nawierzchni przy ul 11 Listopada i ul. 
Bielińskiego - 356 257 zł 

• Modernizacja i przebudowa ulic 1 Maja, Tomaszowskiej (osiedle), 
Wczasowej, 11 Listopada, - 476 730 zł 

• Opracowanie dokumentacji budowy mostu i chodników - 80 392 zł 
• Zagospodarowanie szlaku turystycznego we wsi Pobiedna oraz placu przy 

ul. Góra i we wsi Żdżary - 1 012 887 zł 
Razem: 6 156 879 zł  w tym pozyskane z zewnątrz: 1 743 945 zł 
 
Inwestycje związane z funkcjonowaniem OSP: 

• Remont dachu na strażnicy w Żdżarach - 12 200 zł 
• Przystosowanie samochodu OSP Domaniewice, Żdzary, Łęgonice do 

działań ratowniczych - 15 000 zł 
• Sprzęt specjalistyczny dla OSP: mundury i wyposażenie - 155 881 zł 
• Zakup samochodu ciężkiego ratowniczo- pożarniczego - 800 000 zł 

Razem:        983 081 zł  

Razem: - 983 081 zł w tym pozyskane z zewnątrz: 640 800 zł 
 
Inwestycje związane z bezpieczeństwem mieszkańców i poprawa wizerunku 
gminy: 

• Monitoring miasta - 42 000 zł 
• Zakup samochodu dla ZUK – u - 21 000 zł 
• Modernizacja oświetlenia w m. Waliska - 27 000 zł 
• Modernizacja fontanny na pl. Kościuszki - 60 000 zł 
• Wymiana okien w budynkach gminnych - 12 000 zł 

Razem: 162 000 zł   
 
Powiatowe inwestycje drogowe: 

• Budowa drogi we wsi: Waliska, Promnik, Bielin, Żdzary – Domaniewice, 
Nowe Strzałki - 1 160 000 zł 
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• Przebudowa drogi w miejscowości: Prosna, Żdzary- Domaniewice, 
borowiec, Łegonice  (50 % Starostwo – 300 000 zł, 50 % UMiG – 
300 000 zł) 600 000 zł 

Razem: 1 760 000 zł  w tym pozyskane z zewnątrz: 880 000 zł 
 
Inwestycje drogowe wykonane przez PKP: 

• Budowa nowej drogi we wsi Nowe Strzałki  3 000 000 zł 
• Budowa drogi Rudki – Strzałki 

Razem: 3 000 000  w tym pozyskane z zewnątrz: 3 000 000 zł 
 
Burmistrz Poinformowała, że na terenie naszej gminy zostały wykonane 
inwestycje o łącznej wartości: 
21 820 623 zł w tym pozyskane z zewnątrz: 11 252 166 zł 
 
Wojewódzkie inwestycje drogowe:  

• Remont nawierzchni drogi woj. 728 na odcinku Nowe Miasto – Bełek
 23 000 000 zł 

• Modernizacja drogi woj. 728 na odcinku Nowe Miasto – Żdżarki 
 
Razem: 23 000 000 zł  w tym pozyskane z zewnątrz: 23 000 000 zł 
Wraz z drogą wojewódzką  
 
Razem: 44 820 623 zł  w tym pozyskane z zewnątrz: 34 252 166 zł 
 
Burmistrz serdecznie podziękowała za pomoc w realizacji zadań radnym Rady 
Miejskiej na czele z Przewodniczącym Rady oraz w szczególności p. 
Krzysztofowi Fiksowi za pomoc w każdym jej działaniu oraz wspieranie jej w 
najtrudniejszych momentach.  
Radny p. Ryszard Lewecki złożył serdeczne podziękowania p. Burmistrz za 
włożenie serca w realizację modernizacji placyku przy ul. Góra. 
Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie przywitał kustosza muzeum w 
Nowym Mieście p. Jerzego Poradę. 
Serdeczne podziękowania za całokształt pracy p. Burmistrz złożyli również 
sołtysi życząc sukcesów w wyborach oraz dalej tak owocnej pracy w następnej 
Kadencji. 
Burmistrz jeszcze raz podziękowała za dobrą współpracę wszystkim radnym 
sołtysom i życzyła aby wszyscy spotkali się po wyborach w 100% składzie. 
 

 
PKT 9 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą p. Zbigniew 
Kacprzyk podziękował p. Burmistrz za zaproszenie jego osoby do wzięcia 
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udziału w uroczystościach związanych z wręczeniem nagród Ministra dla 
Dyrektorów PSP w Nowym Mieście nad Pilicą, PSP w Żdżarach oraz 
Publicznego Gimnazjum. Następnie poinformował o pismach p. Binkowskiej i 
piśmie Towarzystwa Przyjaciół Nowego Miasta nad Pilicą.  
Przewodniczący Rady wraz z radnymi uhonorowali Statuetkami za promocję 
Nowego Miasta i wkład w jego rozwój dwie osoby tj. p. Jerzego Poradę – 
Kustosza muzeum za wieloletnią pracę i serce które wkłada w to, żeby 
pozostawić dla potomnych pamięć po dawnych czasach. Wiele osób korzysta ze 
zbiorów naszego muzeum, w tym młodzież starsza i młodsza oraz osoby 
przybywające z zagranicy poszukujące śladów swoich rodzin. Pan Jerzy Porada 
serdecznie podziękował za wyróżnienie stwierdzając, że lubi to co robi i wiele 
satysfakcji sprawia mu praca z młodzieżą. Jeżeli zdrowie pozwoli to chciałby 
dalej kontynuować swoją pracę. Drugą osobą której Przewodniczący wręczył 
Statuetkę to p. Barbara Gąsiorowska – Burmistrz Miasta i Gminy w 
podziękowaniu za zasługi w szczególności za pracę jaką włożyła na rzecz 
rozwoju naszej Gminy. Wręczono również kwiaty p. Burmistrz w 
podziękowaniu za cały trud z jakim musiała się zmagać przez całą kadencję, bo 
wiadomo, że były momenty łatwe ale i trudne i za to w imieniu całego 
społeczeństwa i swoim własnym oraz radnych chciał przeprosić i podziękować. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w imieniu swoim i całej Rady wręczył 
sołtysom i Przewodniczącym Rad Osiedlowych podziękowania za czteroletnią 
współpracę. 
 

PKT 10a 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytała projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie miasta i gminy na 2010 rok. Skarbnik Miasta i Gminy przedstawiła 
załączniki do przedstawionego projektu. Komisje zaopiniowały projekt 
pozytywnie, nie wniesiono uwag do przedstawionego projektu uchwały. 
Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 
10, na stan obecnych 10 radnych uchwalono projekt uchwały Nr LII/315/2010 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

PKT 10b 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 
stawek w podatku od nieruchomości na 2011 rok. Pytań nie stwierdzono, 
przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 10 
na stan obecnych 10 radnych uchwalono uchwałę Nr LII/316/2010 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

PKT 10c 
Przewodniczący rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zwolnień w 
podatku od nieruchomości na 2011 rok. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za - 10 na stan 
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obecnych 10 radnych uchwalono uchwałę Nr LII/317/2010 w przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10d 
Przewodniczący rady p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt uchwały w 
sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2011 
rok. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 
uchwały. W głosowaniu za – 10, na stan obecnych 10 radnych uchwalono 
uchwałę Nr LII/318/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10e 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na 2011 rok. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania 
nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 10 na stan obecnych 10 
radnych uchwalono uchwałę Nr LII/319/2010 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10f 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie zwolnień w podatku od środków transportowych na 2011 
rok. Została wniesiona poprawka o dopisanie w § 1 pkt 1 słowa działalności 
gospodarczej. Uwag nie wniesiono, przystąpiono do głosowania nad w/w 
projektem uchwały. W głosowaniu za 10 na stan obecnych 10 radnych 
uchwalono uchwałę Nr LII/320/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10g 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie opłaty od 
posiadania psów na 2011 rok. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 10 na stan 
obecnych 10 radnych uchwalono uchwałę Nr LII/321/2010 w przedmiotowej 
sprawie. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10h 
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Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 
inkasenta i wysokości wynagrodzenia za inkaso od opłat targowych na 2011 rok. 
Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 
uchwały. W głosowaniu za - 9 na stan obecnych 9 radnych uchwalono uchwałę 
Nr LII/322/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik do 
protokołu. 

 

PKT 10i 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf opłat za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i 
zbiorowe odprowadzanie ścieków. Pytań nie stwierdzono, przystapiono do 
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 9 na stan obecnych 
9 radnych uchwalono uchwałę Nr LII/323/2010 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10j 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie utworzenia 
Samorządowego Zakładu Budżetowego. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do 
głosowania nad w/w projektem uchwały. W głosowaniu za – 9 na stan obecnych 
9 radnych uchwalono uchwałę Nr LII/324/2010 w przedmiotowej sprawie. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10k 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie upoważnienia Burmistrza do przyjęcia darowizny 
nieruchomości. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 
projektem uchwały. W głosowaniu za – 9 na stan obecnych 9 radnych 
uchwalono uchwałę Nr LII/325/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PKT 10 l 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wzorów deklaracji podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku leśnego 
oraz wzorów informacji w sprawie podatku od nieruchomości, podatku rolnego i 
podatku leśnego. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 
projektem uchwały. W głosowaniu za – 10 na stan obecnych 10 radnych 
uchwalono uchwałę Nr LII/326/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała 
stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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PKT 11 

Interpelacji i zapytań nie stwierdzono. 

 

PKT 12 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk udzielił głosu p. 
Witoldowi Wójcikowi – radnemu Powiatu Grójeckiego. Pan Witold Wójcik na 
wstępie przeprosił za swoje częste nieobecności na sesjach ale w ostatnim czasie 
był bardzo zajęty sprawami związanymi z uruchomieniem rozgłośni radiowej. 
Serdecznie podziękował za mandat zaufania i za to, że przez 4 lata mógł służyć 
ludziom dzięki którym znalazł się w Radzie Powiatu. Podczas jego czteroletniej 
kadencji udało się pomóc ludziom tym najbardziej potrzebującym, tak osobom 
indywidualnym jak i stowarzyszeniom. Jako duży sukces zalicza oddłużenie 
szpitala grójeckiego i powstanie Powiatowego Centrum Medycznego spółki ze 
100% udziałem powiatu, czyli własność się nie zmieniła a zmiany na lepsze 
widać gołym okiem. Prowadzi spółkę menadżer z prawdziwego zdarzenia a 
zmiany które wprowadza pozwalają spokojnie patrzeć w przyszłość. Jedną 
z nich jest taka, że lekarz przychodzący do pracy w Grójeckim szpitalu o godz. 
800 podpisuje listę i wychodząc o godz. 1600 również podpisuje że wychodzi 
z pracy a wcześniej bywało to tak że lekarz przychodził o godz. 1000, wychodził 
o 1200 ,a wizyty prywatne miał już o godz. 1400. W tej chwili tak nie jest i to 
dzięki uporowi i wytrwałości w pracy i przychylności wielu ludzi. Podziękował 
również za to że dzięki wyborcom posiada również rozgłośnię bo będąc w 
Radzie Powiatu wymyślił utworzenie Samorządowej Sttacji radiowej i dostał 
możliwość wystąpienia do Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji o ustalenie 
częstotliwości, na którejzozgłośnia mogłaby nadawać swój program. Kiedy już 
zdobyli wszelkie pozwolenia trzeba było wystartować do konkursu lecz 
Starostwo Powiatowe wycofało się z chęci stworzenia takiej rozgłośni 
z powodów spłacania długów szpitala grójeckiego a szkoda było zrezygnować 
już z wszelkich pozałatwianych spraw i zdecydował się osobiście złożyć 
wnioski do czterech departamentów Krajowej Rady Radiofonii i Telewizji by 
móc stanąć do procesu koncesyjnego. I pomimo, że nie dawał sobie wielkich 
szans udało się i jest rozgłośnia za powstanie której dziękuje. Kończąc 
poinformował, że w nadchodzących wyborach również będzie się ubiegał o 
mandat Radnego Powiatu oraz wystawił swoją kandydaturę na Burmistrza.  

Pan Marian Dziedzic zadał pytanie p. Skarbnik , że zgodnie z ustawą o pożytku 
publicznym jest tam zapis mówiący o inicjatywie lokalnej, chodzi o to że 
mieszkańcy mogą złożyć wnioski bepośredno lub za pośrednictwem organizacji 
pozarządowych i są to sprawy które dotyczą działalności min. na wsi w tym pkt 
się mieści i ma pytanie czy będą zagwarantowane na to środki. 
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Burmistrz odpowiedziała, że wszystko zależy od inwencji mieszkańców , jeżeli 
będą wnioski to będą realizowane. W tej chwili jest trudno cokolwiek 
powiedzieć bo na dzień dzisiejszy nie ma żadnego pisma ani wniosków od 
mieszkańców. Budżet będzie uchwalany przez nową Radę i jeżeli będzie taka 
inicjatywa to pewnie będą zagwarantowane środki. Przewodniczący rady 
wyjaśnił, że jest to podobna sprawa jak z funduszem sołeckim, jeżeli jest 
inicjatywa sołectwa to fundusz zostaje utworzony, a jeżeli takowej nie ma to 
oznacza że z funduszu się rezygnuje. 

Przewodniczący jeszcze raz podziekował za współpracę p. Sekretarz, Skarbnik. 
p. mecenasowi i wszystkim z którymi współpracował przez całą kadencję, wie 
że oprócz jednego radnego wszyscy ponownie kandydują więc życzy im 
wygranej w wyborach jak również wygranej w wyborach życzy również p. 
Burmistrz. Zaprosił wszystkich zebranych na obchody 11 listopada, które 
odbędą się o godz. 1030 , i rozpoczną się mszą św. 

Przewodniczący poinformował, że w trakcie kadencji odbyły się 52 sesje i 
zostało podjętych 326 uchwał.  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Przewodniczący Rady 
zamknął obrady sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

Szczegółowy przebieg obrad zawarty jest na zapisie w dyktafonie i stanowi 
integralną część protokołu. 
 

Protokołowała       Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


